

**Customs Notice No. (03/2021)**  
**Restriction of Petroleum Gas**

**إعلان جمركي رقم (2021/03)**  
**بشأن تقييد الغاز البترولي**

Pursuant to the Ministerial Resolution No. 61/2020 on Unified Procedures for Handling Petroleum Products issued by the Ministry of Energy and Infrastructure, and the Federal Customs Authority's communication No. FCA/CD/S/2020/1212 dated on 29/07/2020 regarding the restriction of petroleum gas;

بناء على القرار الوزاري رقم 61/2020، بشأن الإجراءات التنظيمية الموحدة لتداول المواد البترولية الصادر عن وزارة الطاقة والبنية التحتية، وكتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم ه أ ج / ق ج / س / 1212/2020 بتاريخ 29 / 07 / 2020، بشأن تقييد الغاز البترولي،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

**Article (1)**

**المادة (1)**

Petroleum gas cargos subject to the HS codes listed in the table below shall be released only after obtaining a proper conformity certificate issued by the Emirates Authority for Standardization and Metrology (ESMA).

عدم الافراج عن شحنات الغاز البترولي الخاضعة لرموز النظام المنسق المدرجة بالجدول أدناه إلا بعد الحصول على شهادة مطابقة صادرة عن هيئة الإمارات للمواصفات والمقاييس.

27.11	Petroleum gases and other gaseous hydrocarbons.
	- Liquefied :
27 11 11 00	-- Natural gas
27 11 12 00	-- Propane
27 11 13 00	-- Butanes
27 11 14 00	-- Ethylene, propylene, butylene & butadiene
27 11 19 00	-- Other
	- In gaseous state :
27 11 21 00	-- Natural gas
27 11 29 00	-- Other

27.11	غازات نפט وهيدروكربونات غازية أخر.
	- مسيلة :
27 11 11 00	-- غاز طبيعي
27 11 12 00	-- بروبان
27 11 13 00	-- بوتان
27 11 14 00	-- اثيلين ، بروبيلين ، بوتيلين و بوتادين
27 11 19 00	-- غيرها
	- في حالة غازية :
27 11 21 00	-- غاز طبيعي
27 11 29 00	-- غيرها

Article (2)

This Notice shall be effective as of the date of its issuance.

المادة (2)

يُعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره.

Ahmed Mahboob Musabih  
Director General



أحمد محبوب مصبح  
المدير العام



صدر بتاريخ: 2021/02/02